



30th September 2018

To the Parents of Pupils in Primary

Dear Parents,

Parent Meetings are an integral part of our reporting procedure. These will take place in October and March this academic year. These meetings provide an excellent opportunity to share important information and strengthen home-school links.

The first Parents' Meetings will provide a valuable opportunity for you to meet your daughter's teachers and discuss their Minimum Attainment Grades (MAGs) for this school year. Year 2 to 6 pupils will receive MAG reports on Thursday 4th October. The meetings will allow you and your daughter's teachers to discuss how best to help her reach her expected attainment.

Although there is no formal MAG report for Year 1, FS1 and FS2 pupils, parents will still have an opportunity to meet with your daughter's teachers. Likewise, pupils who have joined Latifa School this academic year will not receive a MAG report as it is too early to accurately set their expected levels. However, parents of new pupils are also invited to meet with their daughter's teachers on these dates to discuss their progress. Year 1 and all new pupils MAG reports will be sent to parents on Thursday 1st November.

October Parents' Meetings are on: Monday 8th October and Wednesday 10th October.

Appointments can be booked on both days from 1:30pm – 4:30pm with English curriculum teachers and from 1:30pm – 5:00pm with Arabic teachers.

All primary pupils will finish at **12:30pm** on Parents' Meeting days. We kindly request that you make arrangements to collect your daughters in primary promptly at 12:30pm. This is very important as school staff are not available to supervise your daughters at these times as they are all involved in the preparation for the meetings themselves. Please note that secondary school students will finish school at normal time on these days.

We encourage students from Y2-6 to attend these meeting with you. If you need to have more than one daughter with you during the Parents' Meetings, then they will need to stay with you at all times. They will need to wait quietly outside a classroom until your meeting with a sister's teacher is finished. Please try not to bring toddlers to this event if at all possible.

Kindly note that water, tea, coffee and dates will be available to parents on Parents' Meeting days.

To make an appointment requires the same digital sign up used previously. Signing up will require you to **enter an email address that you check regularly**. Appointments are allocated on a first come first served basis. Your appointment will be confirmed via email after registering; please bring this information with you to the meetings along with your "Who to See" list.

Sign up is open from 2pm on **Sunday 30th September until 8am on Wednesday 3rd October**. Visit www.schoolinterviews.co.uk and enter the code **symau** to book your appointments. Please note: there is no appointment booking system through our administration department, all bookings must be done on-line within the specified dates above.

When booking your appointment, **it is important to indicate if you require an interpreter** as these will be allocated to each meeting only according to your request. Please only book



interpreters if they are needed as there is a limit to the number of interpreters available at any one time.

Please follow this system, referring to your Who to See Form, in order to complete your booking successfully:

KS1 pupils:

1. Book one 10 minute appointment with your daughter's class teacher- please indicate if you need an interpreter
2. Book one 10 minute appointment with your daughter's Arabic teacher.

KS2 pupils:

1. Book one 10 minute appointment with each of your daughter's core subject teachers – English, maths and Science. This may be the same teacher, in which case they will discuss both/all subjects within the 10 minute appointment. Please indicate if you need an interpreter.
2. Book one 10 minute appointment with your daughter's Arabic teacher.

If your daughter's Arabic teacher is also her Islamic Studies teacher you may discuss both subjects in your 10 minute appointment. If your daughter's Islamic teacher is different, you should meet with them before or after your timetabled meeting slots. No separate appointment should be booked for Islamic Studies.

There are no appointments for Specialist teachers (Computer Studies, PE or Music). Again, please see these staff before or after your timetabled meeting slots.

We request that parents and tutors attend the same meeting; separate meetings cannot be accommodated at this time.

It is important to note that if you arrive 5 minutes late for your appointment, then please understand that the class teacher will only speak to you for 5 minutes. Kindly knock on the classroom door on your appointment time to alert the teacher of your presence.

The success of this event relies on parents and teachers strictly keeping to the appointment schedule. Thank you in advance for your understanding and cooperation.

We look forward to welcoming you to these events.

Yours sincerely,

MS. DEBRA FORSYTH
Headmistress



30 سبتمبر 2018

السادة أولياء أمور طالبات القسم الابتدائي/ الكرام

تحية طيبة،

إن اجتماعات أولياء الأمور جزء لا يتجزأ من إجراءات تقديم التقارير، وستتعد الاجتماعات هذا العام الدراسي في شهري أكتوبر ومارس. تتيح هذه الاجتماعات فرصة ممتازة لمشاركة المعلومات الهامة وتقوية الروابط بين المدرسة والمنزل.

سيتيح الاجتماع الأول في اليومين المحددين فرصة قيمة لكم للحضور ومقابلة معلمات ابنتكم، وستتم مناقشة درجات التحصيل الصغرى (MAGs) لهذا العام. سيستلم أولياء أمور طالبات الصفوف من الثاني وحتى السادس تقرير درجة التحصيل الصغرى (MAG) يوم الخميس الموافق 4 أكتوبر. سيتيح هذا الاجتماع فرصة لكم ولمعلمات ابنتكم لمناقشة أفضل السبل لمساعدة ابنتكم في الوصول إلى مستويات تحصيلها المتوقعة.

على الرغم من عدم وجود تقارير رسمية لدرجة التحصيل الصغرى (MAG) لطالبات الصف الأول والمرحلتين التأسيسيتين الأولى والثانية، إلا أنه سيتاح لكم الفرصة لمقابلة معلمات ابنتكم. وبالمثل فلن يتسلم أولياء أمور الطالبات اللاتي التحقن بمدرسة لطيفة للبنات هذا العام الدراسي تقرير درجة التحصيل الصغرى (MAG)؛ حيث إن تحديد مستوياتهن المتوقعة بدقة يعد شيئاً سابقاً لأوانه؛ إلا أنكم مدعوون لمقابلة معلمات بناتكم في هذين اليومين لمناقشة تقدمهن. سيستلم أولياء أمور طالبات الصف الأول والطالبات الجديديات اللاتي التحقن بالمدرسة تقرير درجة التحصيل الصغرى (MAG) يوم الخميس 1 نوفمبر.

سيعد اجتماع أولياء الأمور لشهر أكتوبر خلال يومين: يوم الإثنين 8 أكتوبر، ويوم الأربعاء 10 أكتوبر.

يمكنكم تحديد موعد الاجتماع في أحد هذين اليومين من الساعة 1:30 - 4:30 ع صراً لمعلمات المنهاج البريطاني ومن الساعة 1:30 - 5:00 لمعلمات اللغة العربية

يرجى العلم أن موعد انتهاء دوام جميع طالبات المدرسة الابتدائية في تمام الساعة 12:30 بعد الظهر خلال يومي اجتماع أولياء الأمور. كما يرجى إجراء الترتيبات اللازمة من أجل اصطحاب طالبات المدرسة الابتدائية في تمام الساعة 12:30 في هذين اليومين. يرجى مراعاة أهمية هذا الأمر نظراً لعدم توفر معلمات المدرسة للإشراف على الطالبات بعد هذا الوقت حيث سيكون مشغولات بالاستعداد للاجتماع. الرجاء العلم أن دوام طالبات المدرسة الثانوية سيكون دواماً مدرسياً كاملاً خلال يومي الاجتماع.

نشجع الطالبات من الصف الثاني حتى السادس على حضور هذا الاجتماع مع أولياء أمورهم. إذا كنتم تحتاجون إلى أن يكون بصحبكم أكثر من ابنة في يوم الاجتماع؛ ف سوف تحتاج الأخوات إلى البقاء معكم في جميع الأوقات. سيكون عليهن الانتظار بهدوء خارج الصفوف الدراسية حتى يتم الانتهاء من اجتماعكم مع معلمات أختهن. يرجى محاولة عدم إحضار الأطفال الصغار لهذا الحدث إذا كان ذلك ممكناً.

يرجى العلم أنه سيتم توفير المرطبات فقط كالقهوة والشاي والماء والتمر في يومي اجتماع أولياء الأمور.

لتحديد موعد للاجتماع يجب عليكم التسجيل من خلال موقع التسجيل الإلكتروني المستخدم سابقاً، ولقد أثبت نظام التسجيل الإلكتروني أنه نظام موثوق لوقت للجميع. سيتطلب التسجيل إدخال بريدكم الإلكتروني المستخدم بشكل منتظم. تُحدّد المواعيد بناءً على أولوية الحجز، وسيتم تأكيد موعدكم عبر البريد الإلكتروني بعد قيامكم بالتسجيل؛ وعليكم إحضار تلك المعلومات إلى الاجتماع، بالإضافة إلى إلى نموذج Who to See .



سيفتح باب التسجيل من الساعة الثانية ظهر اليوم، الأحد الموافق 30 سبتمبر إلى الساعة الثامنة صباح يوم الأربعاء الموافق 3 أكتوبر. الرجاء زيارة الموقع www.schoolinterviews.co.uk وإدخال الرمز **symau** من أجل حجز موعد. يرجى العلم أنه لن يتم حجز مواعيد للاجتماعات عن طريق مكتب الإدارة، ويجب حجز جميع المواعيد عن طريق الموقع الإلكتروني وفقاً للتواريخ المحددة أعلاه.

عند قيامكم بحجز موعد، من الضروري توضيح رغبتكم في توفير مترجمة خلال هذا الاجتماع، حيث سيتم تخصيص المترجمات فقط بناءً على طلبكم. يرجى طلب المترجمة فقط إذا كنتم في حاجة إليها، لأن عددهن سيكون محدوداً خلال كل فترة من فترات الاجتماعات.

يرجى اتباع النظام التالي بالرجوع إلى نموذج "Who to See"، من أجل إكمال الحجز الخاص بكم بنجاح:

طالبات المرحلة الابتدائية الدنيا (الصفين الأول والثاني):

1- حجز موعد لمدة عشر دقائق مع معلمة صف ابنتكم - يرجى تحديد رغبتكم في الحصول على مترجمة.

2- حجز موعد لمدة عشر دقائق مع معلمة اللغة العربية.

تلميذات المرحلة الابتدائية العليا:

1- حجز موعد لمدة عشر دقائق مع كل من معلمات المواد الأساسية لابنتكم - (اللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم)، قد تكون معلمة واحدة تقوم بتدريس ابنتكم كل المواد أو بعضها، في هذه الحالة ستقوم المعلمة بمناقشة المادتين / جميع المواد

خلال عشر الدقائق المحددة. يرجى تحديد رغبتكم في الحصول على مترجمة.

2- حجز موعد لمدة عشر دقائق مع معلمة اللغة العربية.

إذا كانت معلمة اللغة العربية لابنتكم هي ذاتها معلمة التربية الإسلامية، يمكنكم مناقشة المادتين خلال عشر الدقائق المخصصة لكم. إذا كانت معلمة التربية الإسلامية تختلف عن معلمة اللغة العربية فعليكم مقابلتها قبل مواعيد اجتماعاتكم المحددة أو بعدها، مما يعني أنه لن يكون عليكم حجز موعد مع معلمة التربية الإسلامية.

لن تحتاجوا إلى تحديد موعد لمقابلة المعلمات المتخصصات، حيث سيتمكن أولياء الأمور من لقاء معلمات الموسيقى والتربية الرياضية والكمبيوتر قبل مواعيد اجتماعاتكم المحددة أو بعدها.

نطلب من أولياء الأمور والمعلمات الخصوصية حضور الاجتماع ذاته معاً، حيث إنه لن يكون من الممكن توفير اجتماعات منفصلة. من الضروري ملاحظة أنه في حالة وصولكم بعد موعدكم بخمس دقائق، يرجى العلم أن المعلمة ستتمكن من التحدث معكم لمدة خمس دقائق فقط.

يعتمد نجاح هذا الحدث على التزام أولياء الأمور والمعلمات بمواعيد المقابلات. نشكركم مقدماً على تفهمكم وتعاونكم.

نتطلع للترحيب بكم خلال هذه الاجتماعات.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

الآنسة ديبرا فورسايث

مديرة المدرسة